

信用卡訂購單 Credit Card Order form

TO : 先生 MR/小姐 MS 承辦人員 Contractor personnel :

商店名稱 Shop name 尚華旅行社股份有限公司 GREAT CHINA TRAVEL SERVICE CO.,LTD.		商店代號 Shop Code 006844676291001	
持卡人基本資料 Cardholder basic information			
發卡銀行： Issuing bank			
信用卡別： Card type		<input type="checkbox"/> VISA CARD <input type="checkbox"/> MASTER CARD <input type="checkbox"/> JCB CARD <input type="checkbox"/> AE CARD	
信用卡號： Card number		_____ - _____ - _____ - _____	
信用卡有效期限： Credit card expiration date		月(M) 年(Y)	
身份證字號： Cardholder ID card		出生日期： Day of birth	年(Y) 月(M) 日(D)
持卡人姓名 Cardholder Name :			
聯絡電話： phone number		(O)	(H)
消費金額： Expense amount		新台幣 NTD : \$ 元整	
通訊地址 Address :			
持卡人簽名： Cardholder's signature		(您需要提供與信用卡一致的簽名 You need to provide a credit card with a consistent signature)	
本人因無法親自至尚華旅行社股份有限公司刷卡消費旅遊商品,特立此同意書以信用卡訂購單支付下述旅遊商品之消費款項予尚華旅行社股份有限公司無誤。 I can not personally due to GREAT CHINA TRAVEL SERVICE CO.,LTD. spending travel goods, Teli this Consent Orders paid by credit card spending in the following payments to GREAT CHINA TRAVEL SERVICE CO.,LTD. Payment travel goods			
消費基本內容 Basic content consumption			
<input type="checkbox"/> 內容 Content :			

◎訂購注意事項 Order Note:

1. 請詳細填寫上述各欄資料，以利本公司索取銀行核准碼。持卡人同意依照信用卡使用規定，一經使用或訂購商品，均應按照所示之全部金額，付款與發卡銀行。
Please fill in the above columns of data, in order to facilitate the company to obtain bank approval code. In accordance with the provisions of the cardholder agrees to use a credit card, or order one through the use of commodities, the entire amount should be shown in accordance with the payment and the issuing bank.
2. 填寫前請先電話詢問消費金額且簽名不得塗改。
before the consumer telephone inquiries, please fill in the amount and the signature shall not be altered.
3. 為確保雙方權益，請來電確認本公司已收到你回傳之訂購單授權書。
To ensure the interests of both parties, please call to confirm our receipt of your return for the purchase order authorization.
4. 如需開立代收轉付請寫上
抬頭：
統編：
For the collection of pass-through opening on the rise,
please write:
Statistics compiled:
5. 若有疑問詳情請洽~尚華旅行社股份有限公司
If in doubt please contact ~ **GREAT CHINA TRAVEL SERVICE CO.,LTD.**



【交觀甲 Registration No.】5327 【品保北 Quality Assurance No.】0818
 地址：10456 台北市松江路 80 號 11 樓 (松江路 78 巷口 / 台灣銀行樓上)
 Address : 11F., No.80, Songjiang Rd., Zhongshan Dist., Taipei City 104, Taiwan (R.O.C.)
 摩兒旅遊網 MoreTravel <http://moretravel.ath.cx/>
 電話 Phone : (02) 2100-2881 傳真 Fax : (02) 2100-1286